
Protokół Nr XVI/2016 
z obrad sesji ( sesja nadzwyczajna) Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 13 stycznia 2016 roku 
 

Otwarcia posiedzenia XVI sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Według listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 
radnych, pełny skład. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Adamskiego – 
wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2016 – 2028. 
5. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udział gminy jako partnera w projekcie 

„Innowacyjne Centrum Edukacji Ekologicznej – ICEE” realizowanego ze środków 
RPO Woj. Świętokrzyskiego 2014 – 2020. 

7. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2016 – 2028. 
Wydział BRI złożył pismo w związku z możliwością pozyskania środków unijnych na 
zadanie inwestycyjne roczne droga Krzelów – Czekaj 900.000zł z tego dofinansowanie 
565.160zł a środki własne 334.840zł, oraz 2 drogi jako zadania wieloletnie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XVI/110/2016 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Głosowanie  
15 głosów – za                 uchwała Nr XVI/111/2016 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udział gminy jako partnera w projekcie 
„Innowacyjne Centrum Edukacji Ekologicznej – ICEE” realizowanego ze środków RPO Woj. 
Świętokrzyskiego 2014 – 2020. 
Pani Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- mówiliśmy aby zapisać że gmina dokłada nie więcej niż 15% wartości projektu, czy 
możemy to zapisać. 
Pani Sekretarz 
- można zapisać, ta uchwała rozpoczyna procedurę. Burmistrz podpisze umowę z Fundacją, 
mamy już projekt umowy gdzie są opisane prawa i obowiązki. Całość wykonania po stronie 
Fundacji, oni będą wybierać wykonawców wg ustawy o zamówieniach publicznych. 
Radny J. Strzelec 
- jesteśmy partnerem czy to znaczy że wspólnie odpowiadamy? 
Pani Skarbnik 



- my będziemy kontrolować Fundację czy środki wykorzystuje zgodnie z umową. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
12 głosów – za 
3 głosy – przeciw                                    uchwała Nr XVI/112/2016 
Ad. 7 
Przewodniczący zamknął obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                         Sekretarz                                           Przewodniczył 
 
 
 
 
 


